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GREY EREDTo: RE @zorgverzekeringskantoor.nl];EEBE 5.1.2e @minbzk.nl];IBEEE.
(EES minvws.nl

Cc: fi mE is
From: ),

i:

Sent: Wed 2/3/2021 2:13:55 PM

Subject: RE: Kernpunten overleg SXM

Received: Wed 2/3/2021 2:13:55 PM

Beste collega’s,

Tk stel voor om morgen een overleg te plannen om de taakverdeling nog eens goed door te spreken. We zijn nu sinds begin
januari in dit gezelschap bezig (inclusief RIVM-ers en[JESEZID en we hebben een enorme berg goed werk verzet. Zoals het

ernaar uit ziet gaan de eerste vaccins rond 15 feb naar de eillanden. Maar dat 1s pas fase 1. Er komt nog heel veel werk op

ons af: hobbels bij fase 1, maar ook fase 2 met vaccinaties voor de andere groepen. Daar komt nog heel wat werk bij kijken.

Nu de reis achter de rug is en iedereen weer op de thuisbasis is, is het denk ik goed om stil te staan bij hoe we het werk tot

nu toe georgamseerd hebben en of dat nog aanpassingen behoeft. Laten we dan in eerste instantie kijken naar het ZICN

team en dan in tweede instantie ook naar de samenwerking met de RIVM-ers.

De agenda’s zitten vandaag en morgen al best vol. Ik stel voor om morgen 17.30 uur NL tijd een overleg te hebben. Tk zal

een webex sturen.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: ® 5.1.20 J orgverzekeringskantoor.nl>
Datum: woensdag 03 feb. 2021 2:05 PM

Onderwerp: RE: Kempunten overleg SXM

HEE

Nee dat is niet mijn rol. Zoals ik het heb begrepen en ook gister nog met besproken ben jij toegevoegd voor het bestuurlijke niveau en zijn
en ik voor het ambtelijk niveau. Het project waar wij aan werken is vaccinaties CAS BES. Vanuit RIVM is de proj ectleider. JEEZ

en ik pakken de praktische zaken op, zorgen voor adequate afstemming binnen ZJCN, handelen actiepunten af. enfin dat kan je lezen in de verslagen
en actiepunten lijsten. Vanaf de start van de overleggen met het RIVM in september ben ik erbij betrokkenaEals opvolger“>|

vanaf

november. Bij alle overleggen die gevoerd zijn met de eilanden ben ik dus vanafhet begin betrokken. Overleg met CAS en met de covid directie

werden door mij voorgezeten. die van de BES dooEXEZM Dat heeft te maken met het feit dat Dit betekent

dus ook SRE en ik ook vaak bilateraal ambtelijk overleg hebben met de contactpersonen op de eilanden, zoals dat ook

hebben op hun expertise.

Wellicht ben je wat op het verkeerde been gezet doordat ik niet mee ben gegaan met de dienstreis. Dit is door mij metEEbesproken en had drie

redenen;

1. jullie zijn gegaan vanwege onbekendheid met de lokale situatie. Dat geldt voor mij niet

2. in de pandemie wil je de delegatie zo klein mogelijk houden in lijn met reisadviezen voor ambtenaren

3. slecht internet en communicatie mogelijkheden zou de voortgang van een aantal zaken belemmeren en de bereikbaarheid van het hele team c.q. de

voortgang van het project negatief beinvloeden

Dat er een bepaalde sociale interactie plaats vindt tijdens dergelijke dienstreizen is mij goed bekend en ik heb erop vertrouwd dat ik voldoende op de

hoogte wordt gehouden van de voortgang daar waar het voor ons van belang is om door te gaan om meters te maken.MEEheb ik bijna
dagelijks contact gehad [JEXERghectt er ook voor gezorgd dat ik bij de cruciale overleggen op SXM ben aangesloten.

Wij moeten naar mijn smaak het werk verdelen op basis van beschikbare tijd, ook met inachtneming van tijdsverschil of dat ik bijvoorbeeld bepaalde
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spelers ken ofdEin dezelfde tijdszone zit als

NEE
dx draagt eraan bij dat er een natuurlijke verdeling ontstaat maar we houden elkaar

wel voortdurend op de hoogte. Dit uit zich dus ook dat 1k de ene keer een annotatie schrijf on Eeen andere keer. Waar ik me tijdens jullie reis

inderdaad op toegelegd heb is personele inzet en communicatie. Om er voor te zorgen dat dit allemaal wel door liep maar dat wil niet zeggen dat ik

alleen 'van dat stukje' ben. We zijn met een klein team en het moet niet al te moeilijk zijn om werk te verdelen.

Waarom het ook nog belangrijk is om met zijn allen de vinger aan de pols te houden is dat onze verantwoordelijkheden naar de BES en de CAS

verschillend zijn. Voor de BES gaat de verantwoordelijkheid en de speelruimte verder dan op de CAS. Dus moet ook wat er uit bestuurlijk overleg
komt goed binnen het team besproken danwel aangehaald worden. Ik ben het dan ook niet echt eens met dat wij als ambtenaren niet aanschuiven bij
het ministersoverleg terwijl de ambtenaren van de landen waar wij mee samen werken dit wel doen. Maar goed als de stas dit wil dan is het zo maar

wel belangrijk om onsEEE mij) goed op de hoogte te houden van wat er is afgesproken en hoe de dynamiek is. Ten slotte lijkt het mij erg

onhandig en niet constructief om nu rollen helemaal om te gooien nu het echt spannend wordt.

Vriendelijke groet, Saludo kordial, Best regards,

Crisisteam Covid-19

Programmadirectie Zorg en Jeugd Caribisch Nederland

———Oorspronkelijk bericht-----

Ven: ERE BAER NCAETImint nt
Verzonden dag 2 februari 2021 16:28

iL (@zorgverzekeringskantoor.nl>;EEA BEEEE minbzk ol; 5.1.2e B12e 5.1.2¢e )

@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Kernpunten overleg SXM

BE ischicn
een naive vraag maar be 512 |Zou toch geweldig zijn als jij ook de liaison kunt zijn voor de andere materiéle

zaken 1suffERIERYof zie ik dat verkeerd?

Sent with BlackBerry Work

(wwwblackberrycom)

From: EEE @ zor gverzekeringskantoor.nl <|NEREI @ Zorgverzek ering skantoor.nl>>
Date: Tuesday, 02 Feb 2021, 9:07 PM

ge EE coco SECT ic

(@minvws.nl @minvws.nl>>
Subject: RE: Kernpunten overleg SXM

In het overleg meEEERis de personele bezetting aan de orde geweest. ik sluit aan bij het overleg van SXM over personeel en de bijstandsverzoeken
morgenmiddag.
Tk heb met hem ook wat meer achtergrond info hierover gedeeld en de communicatie, hij sluit waarschijnlijk morgenochtend ook aan bij het

communicatieoverleg.

Vriendelijke groet, Saludo kordial, Best regards,

Crisisteam Covid-19

Programmadirectie Zorg en Jeugd Caribisch Nederland

Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 15:39

Am: EEECEIETEEEDY)EEN@ minvws.ol-; IEEEDN. EE]HEEEDN@uinvzk al>:
(@zorgverzekeringskantoor.nl>

Onderwerp: RE: Kernpunten overleg SXM

es JINUitstekend verslagje. Vraag aan [SR#4¥ofjij nog aanvullende info hebt van je overleg met ERED Handig om dat ook gelijk te vermelden.
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Groet

Sent with BlackBerry Work

(wwwblackberry.com<http:/www.blackberry.com>)

From: [ERFERAE-TIC FLY)JEN oninvws <I @ninvws.nl>>
Date: Tuesday. 02 Feb 2021. 8:12 PM

To: EES BESET @minbzl nl (@minbzkn1>>. EEE EE
(@zorgverzekeringskantoor.nl (@zorgverzekeringskantoor.nl>>

Subject: Kempunten overleg SXM

Kernpunten overleg Sint Maarten, RIVM, VWS op 2 februari

ii We hebben de actiepunten besproken die door de gezant en het RIVM na het bezoek zijn opgesteld. De inventarisatie van de benodigde staf,

bepaling van de opslaglocatie. benoeming van de vaccinatiemanager en MT en het verplaatsen van de apparatuur en toebehoren zijn voltooid.

*

Vraag is nog wie de rekening voor de verplaatsing van de apparatuur zal betalen. Het berre: [JERI
* SXM wil graag aanvullende koelboxen ontvangen om bijv. vaccinatie bij verpleeghuizen makkelijker te maken. FEBe87al dit doornemen

met EER

¥ RIVM is positief over beschrijving vaccinbeheer en cold chain management in het uitvoeringsplan. Gedetailleerde feedback wordt op papier
gegeven, dat geldt ook voor de rest van het vitvoeringsplan.

* Priklocaties zijn bepaald, maar inventarisatie van administratieve benodigdheden (laptops, printers, etc.) moet nog worden gedaan.

se heeft met FEESgebeld over het registratiesysteem en de aansluiting met CIMS. SXM is akkoord met alleen delen van anonieme data.

zal gesprek over registratie verder voeren met

* De apotheker is getraind en de aansluiting van de elektriciteit is gelegd. Validatie apparatuur wordt 5 februari gedaan.

* Uitrol communicatiemateriaal is gestart op 28 januari. Deze week zullen town hall meetings worden gehouden. Zo wordt ook aan

vaccinatiebereidheid gewerkt.

¥

Beveiligingsplan gaat ook de goede kant op.

* RIVM heeft geen beleid voor ongedocumenteerden gezien in het uitvoeringsplan. Hier zal nader naar worden gekeken.

*

Distributieplan is besproken. Eerste levering in week 7. 8190 doses Pfizer. Zal nog zwart op wit gestuurd worden na press release.

¥ De gezant zal vrijdag een brief naar de staatssecretaris sturen met een definitief advies voor de start van de vaccinatiecampagne half februari.

Dit is afhankelijk van de validatie van de apparatuur.

i Nu de aantallen bekend zijn, kan SXM gaan kijken hoe lang de duur van de vaccinatiecampagne zal zijn. Daar zal een schema van worden

opgesteld en gedeeld. Heeft ook consequenties voor personele bezetting.

¥ Er zal een convenant worden opgesteld voor de verantwoordelijkheid van het vaccin [ERIE zal dit met het RIVM delen.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden.
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade. van welke aard

ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are

requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the

electronic transmission of messages.


